

សាលារៀនទាំងអស់ឥឡូវនេះផ្តល់ជូនការរៀនដោយផ្ទាល់

ស្ត្រីសហគមន៍សាលារៀនតំបន់ឡងប៊ិច

ថ្ងៃនេះគឺជាពេលវេលាសំរាប់ការឈប់ផ្អាកនិងការដឹងគុណនៅពេលដែលយើងអបអរដំណាក់ក្នុងក្រោយនៃនិស្សិតដែលបានជ្រើសរើសវិលត្រឡប់ទៅរកការបង្រៀនដោយផ្ទាល់។ ខណៈពេលដែលមិនមានសិស្សទាំងអស់ទេដែលត្រលប់ទៅថ្នាក់រៀនផ្ទាល់វិញនៅឡើយនោះ សាលារៀនរបស់យើងក៏ត្រូវបានផ្តល់នូវកម្លាំងចិត្តដោយមានសិស្សនៅក្នុងថ្នាក់រៀន តាមច្រកផ្លូវដើរក្នុងអគារ និងនៅតាមទីកន្លែងដែលមានសារៈសំខាន់សម្រាប់ពួកគេនៅតាមបរិវេណសាលា។ ខ្ញុំបានឮពីក្រុមគ្រូសារជាច្រើនអំពីសារៈសំខាន់នៃការមានជម្រើសអំពីកម្មវិធីបង្រៀនរបស់សិស្សនៅឡើយនោះ។ អ្វីដែលត្រឹមត្រូវសំរាប់និស្សិតម្នាក់គឺមិនត្រឹមត្រូវសំរាប់សិស្សទាំងអស់នោះទេ ហើយខ្ញុំរីករាយដែលបានឮថាការជ្រើសរើសមានអត្ថន័យច្រើនសំរាប់អ្នក ជាសហគមន៍។

ខ្ញុំបាននិយាយជាញឹកញាប់កន្លងមកថាវាគឺជាការធ្វើការជាក្រុម ការតស៊ូនិងការលះបង់ ដែលធ្វើឱ្យសហគមន៍ LBUSD របស់យើងមកដល់ចំណុចនេះ។ បុគ្គលិកការិយាល័យសាលាបានធ្វើការដោយមិននឿយហត់នៅក្នុងពេលរោគរាតត្បាតដើម្បីផ្តល់ការគាំទ្រដល់គ្រូសារជាមួយផ្នែកបច្ចេកវិទ្យា ការចុះឈ្មោះ និងការភ្ជាប់ទៅនឹងធនធាន។ នៅពេលការិយាល័យសាលាបានបើកដំណើរការជាផ្លូវការនៅសប្តាហ៍នេះខ្ញុំបានឮបុគ្គលិកបង្ហាញពីការរំភើបផ្ទាល់ខ្លួនដែលបានឃើញសិស្សនិងគ្រូសារផ្ទាល់។ នៅពេលដែលអ្នកចូលទៅអគារសាលារៀនឬអគារការិយាល័យរដ្ឋបាលរបស់យើង សូមរំពឹងថាអ្វីៗនឹងត្រូវចំណាយពេលយូរបន្តិចនៅពេលដែលយើងបន្តអនុវត្តតាមពិធីសារស្តីពីសុខភាពនិងសុវត្ថិភាពយ៉ាងតឹងរឹងក្នុងនាមបុគ្គលិកនិងនិស្សិតរបស់យើង។

ទិន្នន័យសុខភាពសហគមន៍របស់យើងនៅតែបន្តលើកទឹកចិត្ត។ តាមពិត អត្រាករណីដែលបានផ្លាស់ប្តូរនៅសប្តាហ៍នេះគឺ ១.៩ ករណីវិជ្ជមានក្នុង ១០០០០០ ករណី។ នេះអាចបណ្តាលមកពីការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់សហគមន៍យើងក្នុងការអនុវត្តតាមពិធីការសុខភាពនិងសុវត្ថិភាពនិងការចាក់ថ្នាំបង្ការអោយមនុស្សច្រើនតាមតែអាចធ្វើទៅបាន។ យុវជនយើងខ្លះថែមទាំងមានជំហរសកម្មក្នុងការលើកទឹកចិត្តមិត្តភក្តិរបស់ពួកគេឱ្យចាក់វ៉ាក់សាំងផងដែរ។ ដំណឹងល្អអំពីសុខភាពសហគមន៍របស់យើងគឺថាវាអាចឱ្យយើងរៀបចំផែនការសម្រាប់ការប្រារព្ធពិធីចុងឆ្នាំប្រកបដោយសុវត្ថិភាព ដូចជាពិធីបញ្ចប់វិទ្យាល័យនិងពិធីឡើងថ្នាក់នៅសាលាបឋមនិងមធ្យមសិក្សាជាដើម។

នៅសប្តាហ៍នេះយើងមានឱកាសចែករំលែកការងាររបស់ក្រុម LBUSD របស់យើងជាមួយលោកស្រីវេជ្ជបណ្ឌិត Debra Duardo ដែលជាអគ្គនាយកនៃខោនធី Los Angeles ។ វេជ្ជបណ្ឌិត Duardo បានចូលរួមជាមួយពួកយើងកាលពីថ្ងៃច័ន្ទដើម្បីទស្សនាសាលាបឋមសិក្សានិងមជ្ឈមណ្ឌលអភិវឌ្ឍន៍កុមារ Grant ។ លោកស្រីបានចាកចេញជាមួយសេចក្តីពេញចិត្តដោយបានឃើញដោយផ្ទាល់ថាតើកូនៗ របស់យើងសុខស្រួលយ៉ាងណានៅសាលាមត្តេយ្យនិងសិស្សបឋមរបស់យើង នៅក្នុងកន្លែងសិក្សារបស់ពួកគេ។ នៅក្នុងសុន្ទរកថារបស់លោកស្រី លោកស្រីបានកោតសរសើរចំពោះការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់សាលារៀនក្នុងការថែរក្សាសុខភាពនិងសុវត្ថិភាព និងការព្យាយាមធ្វើទំនាក់ទំនងដល់ក្រុមគ្រូសារនៅពេលនៃរោគរាតត្បាតការគិតនិងការយកចិត្តទុកដាក់ដែលបានធ្វើសម្រាប់ឱ្យសិស្សានុសិស្សវិលត្រឡប់មកសាលារៀនវិញ និងបំណងប្រាថ្នារបស់យើងនាពេលអនាគត។ យើងមានមោទនភាពក្នុងការចែករំលែកមេរៀនដែលយើងបានរៀននិងចក្ខុវិស័យរបស់យើងសម្រាប់ពេលអនាគតជាមួយវេជ្ជបណ្ឌិត Duardo ។

ក្នុងអំឡុងពេលនៃខែឧសភា ភាគច្រើននៃការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពដែលអ្នកនឹងត្រូវការ នឹងផ្តល់មកដោយផ្ទាល់ពីក្រុមសាលារៀនរបស់អ្នក។ សាលារៀននឹងផ្តល់ព័ត៌មានជាក់លាក់អំពីសកម្មភាពចុងឆ្នាំនិងឱកាសរៀននៅរដូវក្តៅសម្រាប់សិស្ស រួមទាំងអន្តរាគមន៍នៃការស្តារយកក្រេឌីតឡើងវិញនិងការពង្រឹងចំណេះដឹង។ សាលារៀនក៏នឹងចែករំលែកការគាំទ្រផ្នែកអារម្មណ៍និងផ្លូវចិត្តមួយចំនួនដែលនឹងមានពេញមួយរដូវក្តៅ។ សូមរង់ចាំនូវរដូវក្តៅមួយដែលពោរពេញទៅដោយវិធីផ្សេងៗដែលសិស្សរបស់អ្នកអាចចូលរួម។

ការអត់ធ្មត់និងការតស៊ូរបស់អ្នកបានជួយឱ្យយើងឈានដល់ដំណាក់កាលនៃការឆ្លុះបញ្ចាំងនេះ ដោយសាលារៀនទាំងអស់ឥឡូវនេះផ្តល់នូវការរៀនសូត្រដោយផ្ទាល់។ យើងទន្ទឹងរង់ចាំការរីកចម្រើនជាបន្ត ហើយយើងសូមថ្លែងអំណរគុណដល់អ្នករាល់គ្នាដែលគាំទ្រការងារដ៏សំខាន់នេះ។

ដោយក្តីគោរព

Jill

បណ្ឌិត Jill Baker, Ed. D.

អគ្គនាយកសាលា